
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 

31. KVĚTNA 2023, 11.00, ZASEDACÍ MÍSTNOST REKTORA, REKTORÁT JAMU 
A ONLINE 

Přítomni:  

MgA. BcA. et BcA. Martin Hroch, Ph.D., MBA, LL.M. (předseda AS JAMU), Hana Haničincová 
(místopředsedkyně AS JAMU, online), MgA. Daniela Peclová (tajemnice AS JAMU), MgA. 
Lucie Abou, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. MgA. Vít Spilka, Mgr. Petr Svozílek, BcA. 
Adéla Szturcová (online), Mgr. Andrea Jochmanová, Ph.D. 

Omluveni: 

MgA. Filip Urban, prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D., doc. MgA. Jakub Klecker 

Hosté: 

MgA. Petr Michálek (rektor JAMU), Ing. Dana Horníčková (kvestorka JAMU), JUDr. Lenka 
Valová (prorektorka pro studium a kvalitu JAMU), doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF JAMU), 
prof. Ivo Medek, Ph.D. (prorektor pro strategii a rozvoj JAMU) 

Program: 

1. Schvalování výroční zprávy JAMU za rok 2022 
2. Schvalování změny v neinvestiční části rozpočtu JAMU pro rok 2023 
3. Různé 

Zahájení 

Předseda AS JAMU Martin Hroch zahájil zasedání AS JAMU a přivítal přítomné senátory  
a hosty. Přítomno bylo 9 senátorů, z toho dvě senátorky online. Předseda konstatoval, že 
zasedání AS JAMU bylo svoláno podle všech náležitostí a v souladu s Jednacím řádem AS 
JAMU a prohlásil senát za usnášeníschopný. Zápis vyhotoví tajemnice AS JAMU. Seznámil 
senátory AS JAMU s programem zasedání, který byl jednomyslně schválen všemi přítomnými 
senátory. 

 
1. Schvalování výroční zprávy JAMU za rok 2022 

 
Prorektor I. Medek představil strukturu výroční zprávy JAMU za rok 2022, která se skládá jako 
vždy z volné a povinné části. Výroční zpráva byla schválena na kolégiu rektora JAMU, 
umělecká rada JAMU projednala výroční zprávu per rollam a po schválení senátem JAMU 
bude výroční zprávu projednávat správní rada JAMU. Přítomní senátoři neměli k výroční 
zprávě připomínky. Předseda AS JAMU poděkoval součástem za zpracování a dodání 
podkladů. 

Předseda vyzval přítomné senátory k hlasování. Výroční zpráva JAMU za rok 2022 byla 
jednomyslně schválena tak, jak byla AS JAMU předložena. 

Hlasovali pro: 9 

Hlasovali proti: 0  



Rektor JAMU vyzval následně senátory, ať informují akademickou obec JAMU o existenci 
výroční zprávy a vyzval senátory o příspěvky, jakým způsobem o existenci VZ informovat. 
Prorektor Medek navrhoval umístění výroční zprávy na web jako pdf dokument s prokliky. 
Předseda AS JAMU M. Hroch navrhoval k využití platformu „3 minut“ rektora JAMU a vytvoření 
sumáře výroční zprávy v interaktivní podobě. senátorka L. Abou navrhla vytvoření stručného 
výtahu informací a statistik především z volné části a informovat o úspěších. Senátor P. 
Svozílek dodal, že je potřeba informovat o všech úspěších, a nejen o výběru. Senátoři nadále 
budou přemýšlet o dalších formách. Prorektor Medek na závěr sdělil, že se jedná hlavně o 
informování o volné části výroční zprávy. 

 

2. Schvalování změny v neinvestiční části rozpočtu JAMU na rok 2023 

Na základě schváleného navýšení rozpočtu na motivační část v rámci Institucionální podpory 
VaV bylo předloženo kvestorkou JAMU rozdělení přímých nákladů z motivačního navýšení  
a zároveň byl předložen rozpis režií, které nově tvoří 20 %. Navýšení je celkem o cca 370tis. 
Kč. 
 

Předseda AS JAMU vyzval k připomínkám, které senátoři neměli a ukončil rozpravu. Předseda 
vyzval přítomné senátory k hlasování. Změna v neinvestiční části rozpočtu JAMU na rok 
2023 byl jednomyslně schválena tak, jak byl AS JAMU předložena. 

Hlasovali pro: 9 

Hlasovali proti: 0  

 
3. Různé 

 
Prorektorka Valová informovala, že ke konci roku končí tříleté období pro nominanty z řad 
JAMU do Rady vysokých škol a musí dojít k novému ustavení členů. Nominace se budou 
finalizovat v listopadu 2023. Jedná se o pedagogické pracovníky. Fakultní senáty nominují dva 
členy, AS JAMU navrhuje jednoho člena do Sněmu a jednoho do Předsednictva RVŠ. všechny 
nové členy do RVŠ z řad pedagogů i studentů JAMU AS JAMU tedy schvaluje. Do studentské 
komory by bylo vhodné nominovat dva členy, jelikož studenti mohou být zastoupeni. Divadelní 
fakulta JAMU již navrhla jako svého kandidáta do SK RVŠ Vojtěcha Šoulu, (viz. zápis ze 
zasedání AS JAMU ze dne 9. 12. 2022) 
 
Vzhledem k tomu, že současná delegátka v SK RVŠ MgA. Anna Soldánová se z důvodů 
mateřství vzdá svého členství v SK RVŠ, je třeba navrhnout delegáta za studenty do RVŠ za 
DF JAMU. MgA. Abou informovala, že o tuto pozici má zájem student DF Vojtěch Šoula a 
souhlasí se svou případnou nominací. Na výzvu nového předsedy AS JAMU senátoři hlasovali 
o schválení delegáta do SK RVŠ za DF JAMU. Senát jednomyslně schválil jako delegáta do 
SK RVŠ Vojtěcha Šoulu z ATD, DF.  
 
Dle prorektorky roste význam RVŠ vzhledem k situaci financování vysokých škol a 
projednávání rozhodujících dalších kroků. Jde také o hájení zájmů UVŠ. Prorektorka Valová 
již nechce být členem RVŠ. Předseda AS JAMU oslovil prorektorku, zda nechce zvážit i nadále 
svou účast v RVŠ, respektive v ekonomické komisi. Pror. Valová si myslí, že by neměla v této 
pozici nadále figurovat. Předseda poděkoval pror. Valové za práci v rámci RVŠ. 
 



Předseda AS JAMU vyzval rektora k objasnění kritérií výběru členů do komise pro rovné 
příležitosti. Rektor seznámil AS JAMU s průběhem nominací, které dodávaly fakulty. Tato 
skupina pro rovné příležitosti musí popisovat realitu, aby došlo ke zlepšení pracovních 
podmínek v rámci pracovního klimatu. Pror. Medek dodal, že portfolio skupiny zahrnuje celé 
spektrum činností, na úrovni vedení není nikdo, kdo by se touto problematikou zabýval 
bezprostředně, proto jsou součástí také prorektoři Medek a Hlavica, se kterými v rámci jejich 
pracovních pozic souvisí i činnost samotné skupiny. Předseda AS JAMU se dotázal na 
kompetence prorektorů v rámci této skupiny. Pror. Medek sdělil, že skupina není konkrétně 
vedena, jde o platformu pro řešení široké škály činností. Pror. Hlavica je koordinátorem 
skupiny. 
Rektor seznámil s postupem práce této skupiny, kdy byly osloveny dvě firmy zabývající se 
touto problematikou. Jedna z nich bude do procesů v rámci této skupiny přímo zapojena jako 
konzultant. 
 
Předseda AS JAMU přednesl podnět vztahující se k nešťastně formulaci a zveřejnění zápisu 
z kolegia rektora JAMU ze dne 15. května 2023. Je třeba, aby byly hájeny zájmy a osoby uvnitř 
JAMU a dobré jméno instituce při zachování a respektování morálního a etického kodexu. 
Rektor informoval o provedené opravě zápisu a ubezpečil, že situace bude řešena a musí být 
zachováno korektní chování vůči všem zúčastněným osobám. 
 
Rektor JAMU dále vyzval AS JAMU k podnětům ohledně většího zapojení akademické obce 
do voleb do akademických senátů. Dále dal podnět k efektivnímu informování akademické 
obce ohledně samotných zasedání. AS JAMU bude o těchto podnětech přemýšlet do dalšího 
zasedání AS JAMU. 
 
 

Předseda AS JAMU všem poděkoval za účast a ukončil zasedání AS JAMU. 

 

V Brně dne 31. května 2023 

 

Zapsala: MgA. Daniela Peclová  

Verifikoval: MgA. BcA. et BcA. Martin Hroch, Ph.D., MBA, LL.M. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


